
Vážené redakci ČT a RNDr. Tolarové 
 

Naši lékaři, ba ani parazitologické laboratoře, neumí najít parazity!! 

Onkologové často léčí zapouzdřené parazity jako nádory 

a obecně jejich nebezpečí podceňují a proto, i z jiných důvodů, je nenalézají.  

Uvedu zde jen 2 případy, které přímo bijí do očí. 

  

Byl jsem svědkem soudu, kde se ukázalo, 

že naši lékaři a parazitologické laboratoře ani mohutné promoření velkými parazity objevit neumí! 

Stejná pacientka ze zoufalství navštívila celou řadu evropských středisek 

a všude byly pozitivní nálezy. Několik našich center to popřelo. Lékař matku drze zažaloval a výsledek 

je za odkazem. 

http://echo24.cz/a/i9jch/absurdni-kauza-matka-dala-dceri-klystyr-lekari-ji-zazalovali 

  

Zde tedy mám příležitostnou 1. odpověď pro paní doktorku T. k následující relaci v ČT 

RNDr. Věra Tolarová: Pokud by dítě mělo tasemnici, články byste určitě pozorovali. 

Uvedený odkaz vaše tvrzení vyvrací, paní doktorko. Lékaři nic nenašli a ještě ji zažalovali!!! 

http://www.ceskatelevize.cz/porady/1148499747-sama-doma/213562220600063/chat/4177-rndr-

vera-tolarova/ 

Helen: Před pěti lety mi v Praze na onkologii diagnostikovali rakovinu prsu a navrhli chemoterapii a 

následné odnětí prsu. Odjela jsem na kliniku do Švýcarska, kde následně diagnostikovali cystu 

echinokok granulosis - měchožila zhoubného, byl nasazen Cesol atd. - takže naše české laboratoře 

neumějí parazita najít ? 

 

RNDr. Věra Tolarová: Určitě umí, jen je třeba na to pomýšlet a provést sérologické vyšetření, které 

spolehlivě odhalí protilátky proti tomuto parazitu. Je však divné, že vám echinokoka neodhalili lékaři 

zobrazovacími metodami, kde je cysta vidět. Je to u nás vzácné onemocnění. 

 

Milá paní doktorko. Troufám si tvrdit, že podobných případů je velice mnoho! Také Echinokok je dost 

běžnou nákazou! 

Zde není prostor na nějaké dokazování, vždyť to byly jen 2 dost dost dramatické ukázky neumětelství. 

Našel jsem ve Vašich odpovědích slušnou řádku nesprávných odpovědí. 

  



Chyba není jenom na straně lékařů, je v celém systému vzdělávání. Mám řadu přátel, kteří denně 

napravují 

až hrůzné případy následků chybných diagnóz. Věřte nevěřte, ale i ta jediná žena (Helen), která si 

musela sama 

platit za to, aby ji Vaši kolegové nezmrzačili, stojí za uváženou. Jenže takových a podobných jsou 

dokonce mnohé tisíce. 

Kdo má trochu svědomí, měl by se zamyslet, jak z toho bahna ven. To nejsou jedinci, TO JE VELICE 

ŠPATNÝ SYSTÉM!!!    

  

Na závěr rád podotknul, že jste té paní měla navrhnout, aby si zbytečně vyhozené peníze vysoudila. 

Má na to nárok, morální i zákonný. Asi jste jen zapomněla v návalu jiných dotazů. 

Ale kdyby se to stalo Vám osobně, stěží byste tuhle možnost pominula. 

Ještě mne tak napadá, že pro některé české lékaře často doslova platí, že z cizího krev neteče. Ale to 

už je zase jiná stránka. 

  

Navzdory těmto otřesným případům se šťastným koncem přeji všem krásné Vánoce a v 2016 co 

nejméně pochybení! 

Ing. Josef Čáp 


